
Møteprotokoll

Utvalg: Formannskapet - Ørland kommune
Møtested: Borgklinten, Ørland rådhus
Dato: 10.09.2015
Tid: 10:00 – 11:30 og 13:00 – 13:30

Faste medlemmer som møtte:
Navn Funksjon Representerer
Hallgeir Grøntvedt Ordfører OK-SP
Knut Morten Ring Varaordfører OK-AP
Laila Selnes Lund Medlem OK-SP
Finn Olav Odde Medlem OK-SP
Frank Aronsen Medlem OK-H
Bjørnar Dahlberg Medlem OK-FRP

Faste medlemmer som ikke møtte:
Navn Funksjon Representerer
Torhild Aarbergsbotten MEDL OK-H

Varamedlemmer som møtte:
Navn Møtte for Representerer
Therese Eidsaune Torhild Aarbergsbotten OK-H

Fra administrasjonen møtte:
Navn Stilling
Britt Brevik Politisk sekretær
Snorre Glørstad Rådmann
Arnfinn Brasø Kommunalsjef plan, drift og landbruk
Odd Erik Røstad Kommunalsjef oppvekst
Marit Ervik Kommunalsjef helse og velferd

Merknader:
Innkalling godkjent.
Saksliste godkjent.

Sak 15/60 behandles som første sak i dagens møte.
Sak 15/61 trekkes fra sakskartet.
Finn Olav Odde innvilget permisjon fra kl. 11.00. Dagfinn Aune trådte inn som vara.

Det ble vedtatt å ta opp en ekstrasak fremmet av Knut Ring (A) vedrørende «SAVA AS –
avtale om tilrettelagt aktivitet».



Formannskapet hevet sitt møte kl. 11:30 og fortsatte møte etter at kommunestyrets møte var 
ferdig kl. 13:00.



Saksnr Sakstittel Lukket
PS 15/58 Tapas og Grill - Søknad om serveringsbevilling
PS 15/59 Yrjar Invest AS - søknad om kjøp av tomt på Brekstad
PS 15/60 Oppfølging av kommunestyrets vedtak ifm planlegging av ny 

idrettshall
PS 15/61 Forvaltning av avsatte midler til samfunnsutviklingsprosjekter 

på Brekstad, Uthaug og Opphaug - oppnevning av 
arbeidsgrupper

PS 15/62 Revisjon av brannordningsdokumentet - Høringsuttalelse
PS 15/63 SAVA AS - Avtale om tilrettelagt aktivitet

 Orienteringer 
o Orientering v/rådmann

 Reguleringsplan ØHF v/rådmann
 Budsjett 2016

o Orientering v/kommunalsjef oppvekst
 Fosen IKT - avklaring om Ørland kommune skal gå inn for fullt eller ut av 

IKT-samarbeidet
 Jobbes med ny organisering for ungdommens Hus, Månen

PS 15/58 Tapas og Grill - Søknad om serveringsbevilling

Rådmannens innstilling

1. Tapas og Grill v/Lonila Zon Weness gis serveringsbevilling i Yrjars gt. 32
Med forbehold om at fettavskiller er montert og at inngangsparti er universell utformet i 
henhold til TEK. 10.

2. Lonila Zon Weness godkjennes som daglig leder og styrer for serveringsbevillingen 
under forutsetning at Etablererprøven i serveringsvirksomhet er bestått.

3. Eugene Zon godkjennes som stedfortreder for styrer.

Saksprotokoll i Formannskapet - Ørland kommune - 10.09.2015
Behandling:

Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:

4. Tapas og Grill v/Lonila Zon Weness gis serveringsbevilling i Yrjars gt. 32
Med forbehold om at fettavskiller er montert og at inngangsparti er universell utformet i 
henhold til TEK. 10.

5. Lonila Zon Weness godkjennes som daglig leder og styrer for serveringsbevillingen 
under forutsetning at Etablererprøven i serveringsvirksomhet er bestått.



6. Eugene Zon godkjennes som stedfortreder for styrer.

PS 15/59 Yrjar Invest AS - søknad om kjøp av tomt på Brekstad

Rådmannens innstilling

Formannskapet ber om at det igangsettes et arbeid for å selge eiendommen gnr 68 bnr 230 og 
del av gnr 68 bnr 46.  

Saksprotokoll i Formannskapet - Ørland kommune - 10.09.2015
Behandling:

Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:

Formannskapet ber om at det igangsettes et arbeid for å selge eiendommen gnr 68 bnr 230 og 
del av gnr 68 bnr 46.  

PS 15/60 Oppfølging av kommunestyrets vedtak ifm planlegging av ny idrettshall

Rådmannens innstilling
1. Formannskapet slutter seg til administrasjonens forslag til det videre arbeid med planlegging 

av ny idrettshall slik det framgår av saksframlegget.
2. Det oppnevnes en arbeidsgruppe bestående av

-
-
-
som, med grunnlag i ferdig forprosjektdokument, får i oppdrag å framskaffe en 
kvalitetssikret plan for finansiering av prosjektet.

Saksprotokoll i Formannskapet - Ørland kommune - 10.09.2015
Behandling:

Forslag til tilleggspunkt fremmet av Finn Olav Odde (SP):
Administrasjonen anmodes om å bli raskt ferdig med anbudsdokumentene etter vedtatt 
forprosjekt.

Votering:
Forslag til tilleggspunkt fremmet av Finn Olav Odde (SP) ble enstemmig vedtatt.
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt med oppnevnt arbeidsgruppe.



Endelig vedtak:

3. Formannskapet slutter seg til administrasjonens forslag til det videre arbeid med planlegging 
av ny idrettshall slik det framgår av saksframlegget.

4. Det oppnevnes en arbeidsgruppe bestående av
 Medlem: Tom Myrvold – vara: Marit Sletten
 Medlem: Finn Olav Odde – vara: Roy Hoøen
 Medlem: Knut Ring – vara: Gunnhild Tettli
 Medlem: Anders Vik

som, med grunnlag i ferdig forprosjektdokument, får i oppdrag å framskaffe en 
kvalitetssikret plan for finansiering av prosjektet.

5. Administrasjonen anmodes om å bli raskt ferdig med anbudsdokumentene etter vedtatt 
forprosjekt.

PS 15/62 Revisjon av brannordningsdokumentet - Høringsuttalelse

Rådmannens innstilling
Ørland kommune har ingen merknader og innspill til det videre arbeid med 
brannordningsdokumentet slik det foreligger.

Saksprotokoll i Formannskapet - Ørland kommune - 10.09.2015
Behandling:

Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:

Ørland kommune har ingen merknader og innspill til det videre arbeid med 
brannordningsdokumentet slik det foreligger.

PS 15/63 SAVA AS - Avtale om tilrettelagt aktivitet

Forslag fremmet i møte av SP, H og FRP:
1. Formannskapet/kommunestyret ber om at rådmannen inngår avtale med SAVA AS slik 

at brukere som i sin individuelle opplæringsplan (IOP)/individuelle plan (IP) har som 
mål å kvalifisere seg for en varig tilrettelagt arbeidsplass (VTA-plass) får sitt tilbud om 
tilrettelagt aktivitet på SAVA AS. Dersom målet om en VTA-plass ikke er mulig, gis 
tilbud om tilrettelagt aktivitet på Fjæraveien Arena.

2. Formannskapet/kommunestyret ber om at det inngås avtale med SAVA AS fra 01.01.16 
og at det avsettes en årlig ramme til dette formålet tilsvarende 80 % stilling så lenge 



kommunen har brukere med mål om å kvalifisere seg for en VTA-plass. (Dette er lik den 
ressursen kommunen i dag bruker i voksenopplæringen på Fjæraveien Arena.)

3. Finansieringen krever en omfordeling i forbindelse med behandling av driftsbudsjettet 
for 2016.

Saksprotokoll i Formannskapet - Ørland kommune - 10.09.2015
Behandling:

Knut Ring meldte seg inhabil i forhold til behandling av saken da han sitter i styret i Sava. Bodil 
Grande trådte inn som vara.

Hallgeir Grøntvedt (SP) fremmet på vegne av SP, H og FRP følgende forslag til vedtak:
1. Formannskapet/kommunestyret ber om at rådmannen inngår avtale med SAVA AS slik at 

brukere som i sin individuelle opplæringsplan(IOP)/individuelle plan (IP) har som mål å 
kvalifisere seg for en varig tilrettelagt arbeidsplass (VTA-plass) får sitt tilbud om tilrettelagt 
aktivitet på SAVA AS. Dersom målet om en VTA-plass ikke er mulig, gis tilbud om 
tilrettelagt aktivitet på Fjæraveien Arena.

2. Formannskapet/kommunestyret ber om at det inngås avtale med SAVA AS fra 01.01.16 og 
at det avsettes en årlig ramme til dette formålet tilsvarende 80 % stilling så lenge kommunen 
har brukere med mål om å kvalifisere seg for en VTA-plass. (Dette er lik den ressursen 
kommunen i dag bruker i voksenopplæringen på Fjæraveien Arena.)

3. Finansieringen krever en omfordeling i forbindelse med behandling av driftsbudsjettet for 
2016.

Bodil Grande (A) fremmet følgende forslag til vedtak:
Vi foreslår at formannskapet/kommunestyret fatter følgende vedtak: 
1. Formannskapet/kommunestyret ber om at rådmannen resetter nødvendige avtaler med 

SAVA AS slik at brukere med behov får et tilrettelagt aktivitetstilbud som er tilpasset den 
enkelte. Formannskapet/kommunestyret ber videre om at tiltaket iverksettes så snart som 
praktisk mulig, og at eventuelle merkostnader for budsjettåret 2015 legges frem for 
kommunestyret med forslag til finansiering.

2. Formannskapet/kommunestyret ønsker å videreføre tilbud om tilrettelagt aktivitet ved 
SAVA AS i 2016. Finansieringen tas opp i forbindelse med behandling av driftsbudsjettet 
for 2016. 

Alternativ votering mellom forslag fremmet av Hallgeir Grøntvedt (SP) og Bodil Grande (A):
Forslag fremmet av Hallgeir Grøntvedt (SP) på vegne av SP, H og FRP, ble vedtatt med 5 mot 2 
stemmer.

Endelig vedtak:

4. Formannskapet/kommunestyret ber om at rådmannen inngår avtale med SAVA AS slik 
at brukere som i sin individuelle opplæringsplan (IOP)/individuelle plan (IP) har som 
mål å kvalifisere seg for en varig tilrettelagt arbeidsplass (VTA-plass) får sitt tilbud om 
tilrettelagt aktivitet på SAVA AS. Dersom målet om en VTA-plass ikke er mulig, gis 
tilbud om tilrettelagt aktivitet på Fjæraveien Arena.

5. Formannskapet/kommunestyret ber om at det inngås avtale med SAVA AS fra 01.01.16 
og at det avsettes en årlig ramme til dette formålet tilsvarende 80 % stilling så lenge 



kommunen har brukere med mål om å kvalifisere seg for en VTA-plass. (Dette er lik den 
ressursen kommunen i dag bruker i voksenopplæringen på Fjæraveien Arena.)

6. Finansieringen krever en omfordeling i forbindelse med behandling av driftsbudsjettet 
for 2016.


